
Z á p i s n i c a 

 

napísaná zo zasadnutia komisie rozvoja,  bytovej a sociálnej  

pri MsZ v Novej Bani  

konaného dňa 15. novembra 2023 o 15.30 hod.  

v zasadačke  MsÚ v Novej Bani 

 
Prítomní členovia komisie: Maroš Marko, Ing. Jozef Štrba, Anton Medveď 

MUDr. Mária Bradiaková, Marián Hudec, Anton Tencer,  

 

Neprítomný:   Mgr. Branislav Pirháč 

 

Zapisovateľka:  Ing. Mgr. Eliška Vallová 

 

Pozvaný:   Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, MBA    

 

Program: 

1. Pridelenie 1-izbového bytu na ul. Pod sekvojou 15 – na 2. poschodí od 01. 12. 2023  

2. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Nová Baňa o podmienkach 

poskytovania sociálnych služieb a platení úhrad za poskytované sociálne služby od 

01.01.2024 

3. Návrh Komunitného plánu sociálnych služieb mesta Nová Baňa na roky 

 2024 - 2028 

4. Diskusia 

 

Predseda komisie Maroš Marko  privítal členov komisie rozvoja, bytovej a sociálnej pri MsZ 

v Novej Bani.  Predseda komisie informoval členov o doručení Oznámenia o odovzdaní         

1-izbového bytu na ul. Pod sekvojou 15.  

 

Doplnenie programu: 

 

1. Pridelenie 1-izbového bytu na ul. Pod sekvojou 15 – na 2. poschodí od 01. 12. 2023  

2. Návrh VZN mesta Nová Baňa o podmienkach poskytovania sociálnych služieb 

a platení úhrad za poskytované sociálne služby od 01.01.2024 

3. Návrh Komunitného plánu sociálnych služieb mesta Nová Baňa na roky 2024 - 2028 

4. Rozšírenie kapacity ZPS ÚSMEV 

5. Problémová situácia na ul. Partizánska 2 

6. Odsúhlasenie zmeny v nájomnej zmluve  

7. Mimoriadna žiadosť o jednorazovú dávku v hmotnej núdzi – palivové drevo 

8. Pomoc rodine v hmotnej núdzi  

9. Diskusia 

 

K bodu programu č. 1 

 

K bodu č. 1 

 

Predseda  komisie  informoval  členov  o  odovzdaní  bytu Pod sekvojou 15, 1-izbový byt na 

2. poschodí k 30. 11. 2023.  

 

Komisia si prešla aktuálne žiadosti o 1-izbový byt. Pri výbere nového nájomníka bol braný do 

úvahy trvalý pobyt žiadateľa, dátum podania žiadosti, počet nájomníkov v predmetnom byte, 

nedoplatky voči Mestu Nová Baňa.  

 

 

 

 



Po zvážení všetkých podmienok komisia doporučila prideliť byt: 

 

žiadateľke Katarína Vavrová,  

bytom Štúrova 31, Nová Baňa. 

 

Predseda komisie dal o tomto návrhu hlasovať: 

 

Hlasovanie k bodu č.1 

  
Prítomných 6 Za: 6 Proti: 0 Zdržalo sa: 0 

 

Záverečné stanovisko k bodu č. 1 

 

Komisia odporúča prideliť nájomný byt uvedenému uchádzačovi o nájomný byt. 

 

K bodu programu č. 2 

 

K bodu č. 2 

 

Predseda  komisie  informoval  členov  o návrhu VZN mesta Nová Baňa o podmienkach 

poskytovania sociálnych služieb a platení úhrad za poskytované sociálne služby od  

01.01.2024. Zapisovateľka komisie poukázala na zmeny v navrhovanom VZN o sociálnych  

službách. Zdôvodnila potrebu navýšenia platieb u prijímateľov sociálnych služieb v ZPS  

ÚSMEV z dôvodu, že v budúcom roku v rozpočte vychádza vysoký nedoplatok vo  

výdavkoch.  

 

Predseda komisie dal o tomto návrhu hlasovať: 

 

Hlasovanie k bodu č.2 

  
Prítomných 6 Za: 6 Proti: 0 Zdržalo sa: 0 

 

Záverečné stanovisko k bodu č. 2 

 

Komisia odporúča schváliť návrh VZN o podmienkach poskytovania sociálnych služieb 

a platení úhrad za poskytované sociálne služby od 01.01.2024. 

 

K bodu programu č. 3 

 

K bodu č. 3 

 

Zapisovateľka komisie informovala členov o predloženom návrhu Komunitného plánu 

sociálnych služieb Mesta Nová Baňa na roky 2024-2028. K uvedenému návrhu už bolo 

pracovné stretnutie, ktorého sa zúčastnili aj členovia Komisie rozvoja, sociálnej a bytovej. 

Pripomienky, ktoré boli vznesené počas pracovného stretnutia boli do návrhu Komunitného 

plánu zapracované. Následne bude Komunitný plán ešte verejne prerokovaný a návrh bude 

zverejnený na úradnej tabuli Mesta. Mestskému zastupiteľstvu bude predložený na schválenie 

na decembrovom zasadnutí.  

 

Predseda komisie dal o tomto návrhu hlasovať: 

 

Hlasovanie k bodu č.3 

  
Prítomných 6 Za: 6 Proti: 0 Zdržalo sa: 0 

 

 

 

 



 

Záverečné stanovisko k bodu č. 3 

 

Komisia odporúča schváliť pripravený návrh Komunitného plánu sociálnych služieb Mesta 

Nová Baňa na roky 2024 – 2028. 

 

K bodu programu č. 4 

 

Na základe predloženého Komunitného plánu sociálnych služieb Mesta Nová Baňa na roky 

2024-2028 komisia počas diskusie odporučila, aby Mesto v roku 2024 dalo vypracovať štúdiu 

alebo projektovú dokumentáciu na rozšírenie kapacity ZPS ÚSMEV a pripravilo vizualizáciu 

ako by sa zariadenie mohlo rozšíriť.  

 

Predseda komisie dal o tomto návrhu hlasovať: 

 

Hlasovanie k bodu č. 4 

  
Prítomných 6 Za: 6 Proti: 0 Zdržalo sa: 0 

 

Záverečné stanovisko k bodu č. 4 

 

Komisia odporúča Mestu Nová Baňa dať vypracovať štúdiu alebo projektovú dokumentáciu 

na rozšírenie kapacity ZPS ÚSMEV. 

 

K bodu programu č. 5 

 

Komisia sa zaoberala sociálnou situáciou na ul. Partizánska 2 a opätovne odporučila Mestu 

poslať podnet na ÚPSVaR v Žarnovici, aby posúdili vhodnosť bytových a sociálnych 

podmienok pre maloleté deti žijúce na uvedenej adrese. Rovnako doporučila spojiť sa s tzv. 

rómskymi poradcami na oddelení policajného zboru a vyvolať spoluprácu medzi mestskou 

políciou a takýmto rómskym poradcom v pomoci pri hľadaní čo najlepšieho riešenia u týchto 

rodín, ktorí žijú na ul. Partizánska.  

 

K bodu programu č. 6 

 

Od nájomníčky Sabíny Číkovej prišla do Mesta žiadosť o zmenu údajov v nájomnej zmluve. 

Z dôvodu, že nájomná zmluva na byt, v ktorom býva bola vyhotovená len na jej partnera, 

s ktorým už v súčasnosti nežije, žiada, aby bola urobená úprava a zmena v nájomcovi z jej 

expartnera priamo na ňu. 

 

Predseda komisie dal o tomto návrhu hlasovať: 

 

Hlasovanie k bodu č. 5 

  
Prítomných 6 Za: 6 Proti: 0 Zdržalo sa: 0 

 

Záverečné stanovisko k bodu č. 5 

 

Komisia odporúča urobiť zmenu v nájomnej zmluve a upraviť údaje na aktuálnu situáciu. 

 

K bodu programu č. 7 

 

Predseda komisie informoval členov o mimoriadnej pomoci – odovzdaní palivového dreva 

pre pani Máriu Mihálikovú, na ul. Laznícka. Tejto pani sa v minulosti už palivové drevo 

poskytlo, avšak tento rok si oň nepožiadala. Z dôvodu jej vysokého veku a sociálnej situácie 

odporúča, aby sa jej drevo poslalo aj tento rok. 

 

 



 

Predseda komisie dal o tomto návrhu hlasovať: 

 

Hlasovanie k bodu č. 6 

  
Prítomných 6 Za: 6 Proti: 0 Zdržalo sa: 0 

 

Záverečné stanovisko k bodu č. 6 

 

Komisia odporúča prideliť palivové drevo p. Márii Mihálikovej, bytom Laznícka, Nová 

Baňa. 

 

K bodu programu č. 8 

 

Predseda komisie informoval členov o mimoriadnej situácii – pani Mária Králová požiadala 

ústne o pomoc s kúrením, resp. s pomocou pri novom bývaní. Žije spolu s jej synmi 

v rodinnom dome u svojej tety. Dom je starý, neprerobený, majú pokazený komín a nemôžu 

kúriť. Jej príjem je minimálny – má len rodinné prídavky na deti. Je dlhodobo nezamestnaná, 

z rozhovoru vyplynulo, že robotu si veľmi nehľadala. Komisia sa touto žiadosťou zaoberala, 

člen komisie tam aj osobne bol a zisťoval možnosti opravy komína. Celková oprava komína 

a celého vykurovacieho systému by mohla byť až do výšky 2000,- eur. Rovnako však 

informoval, že v tomto čase by sa do opravy žiadny opravár nepustil. Dom je neprerobený, 

len slameno-hlinený, nový vykurovací systém tam nie je možné inštalovať. Z dôvodu, že 

Mesto nemá v rozpočte prostriedky na takúto situáciu, komisia odporučila zapožičať 2 

výkonné nízko energetické vyhrievače z Technických služieb. Rovnako odporučili p. 

Královej nájsť si prácu, aby bolo zjavné, že aj ona sa chce o synov postarať a zlepšiť im 

životnú situáciu. V prípade, ak bude deklarovať, že má zamestnanie, komisia doporučí Mestu 

poskytnúť im finančnú pomoc s prípadným nájomným v novom bývaní. Mesto žiadateľke 

doručí v tomto čase aspoň potravinovú pomoc.  

 

Predseda komisie dal o tomto návrhu hlasovať: 

 

Hlasovanie k bodu č. 7 

  
Prítomných 6 Za: 6 Proti: 0 Zdržalo sa: 0 

 

 

Záverečné stanovisko k bodu č.  

 

Komisia odporúča zapožičať p. Královej Márii 2 ohrievače z Technických služieb.  

 

Predseda komisie poďakoval členom za účasť a ukončil rokovanie komisie rozvoja, sociálnej 

a bytovej. 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Ing. Mgr. Eliška Vallová     Schválil:      Maroš Marko, v.r. 

       predseda komisie 


